

## سيرة ذاتية

(C.V)

Name	Khaled Ayed Mohammed Al-Qutub	خالد عايض محمد آل القطب	الاسم
Contact information		معلومات الاتصال	
Mobile phone	0537483022	الهاتف	
E – Mail	Kheled999@icloud.com	البريد الالكتروني	
Personal information		البيانات الشخصية	
Nationality	Saudi	سعودي	الجنسية
Date of birth	25/11/1992	١٤١٣/٠٦/٣ هـ	تاريخ الميلاد
Place of birth	Abha	أبها	مكان الميلاد
ID.No.	1082615525	١٠٨٢٦١٥٥٢٥	رقم الهوية
Qualification		المؤهل العلمي	
Graduated in the college of Administration & Financial sciences and was awarded the degree of bachelor – regularity in –business administration From King Khalid University .		حاصل على درجة شهادة بكالوريوس منتظم تخصص ( إدارة أعمال / تمويل ) من جامعة الملك خالد	
Experience		الخبرات	
-Work at Al-Sanabi Foundation for three and a half years. -Working in Al-Majal company with the marafiq alsinaeia Company for six months.		- العمل بمؤسسة الصانبي لمدة ثلاثة سنوات ونصف . - العمل بشركة المجال لدى شركة مرافق الصناعية لمدة ستة أشهر .	
Courses		الدورات	
Social Success Course from King Khalid University. The pioneering leaders course from King Khalid University.		- دورة النجاح الاجتماعي من جامعة الملك خالد . - دورة القادة الرواد من جامعة الملك خالد .	
Skills		المهارات	
1- Commitment to work schedules. 2 - Ability to use the computer at an experienced level. 3 - Ability to work collectively and individually. 4 - regularity during the work period. 5 - Withstand the pressures of work. 6- Good behavior in difficult situations.		١- الالتزام بالمواعيد . ٢- القدرة على استخدام الحاسب الآلي بمستوى متمرس. ٣- القدرة على العمل الجماعي والفردى . ٤- الانتظام أثناء فترة العمل. ٥- تحمل ضغوطات العمل . ٦- حسن التصرف في المواقف الصعبة .	